

# SHIP A MANAGEMENT

# SHIP 船管业务介绍

春安船舶管理有限公司成立于1998年,隶属于春安航运(控股)有限公司的全资子公司,是专业化船舶管理公司。公司目前经营管理自有船队14艘,总载重吨近20万吨。公司已通过中国船级社的DOC认证。

公司是国际船舶管理专业化公司,专注于船舶维护保养、技术管理、航海保障、船员配备、生产调度、保险理赔等。坚持 "以人为本",重视科学管理、合理调配。

公司自2001年开始就着力于从各大航运院校招募自有海员,目前自有船员约200人,作为经中国海事局批准的甲级海员服务机构和海员外派机构,本公司具有为境内外船东提供船舶配员服务资质。

- ●培训体系:通过形式多样的培训向海员传授行业经验。
- ●船队内部岗位提升机制:海员定期培训和考核,为海员提供广阔的学习和发展空间。
- ●岸基地岗位内部招聘机制:结合个人意向,为海员规划岸基地管理岗位职业发展通道。
- ●丰富的集体活动:组织海员参加公司岸基地活动,大连市徒步、海边烧烤、海员技能大比武等。

船舶多次接受东京备忘录(TOKYO MOU)成员国、美国海岸警卫队(US COAST GUARD)、澳洲海事安全局(AMSA)等机构进行的港口国检查(PSC),取得零缺陷率78%,缺陷率0.9的骄人成绩。船队一直保持无重大海事、机损事故,根据同业抽样对比,船舶管理能力高于行业平均水平。

公司与专业IT公司合作开发了船舶管理专业软件系统,为船舶提供更科学,便捷,透明的管理平台。









Established in 1998, Chun An Ship Management Co Ltd is a wholly owned subsidiary of Chun An Shipping Holdings Co Ltd specializing in technical ship management. Currently, it manages 14 of the group's owned vessels with a tonnage of over 200,000 dwt. The company has been accredited for Document of Compliance by China Classification Society.

The company engages in international ship management activities including vessel maintenance, technical supervision, maritime safety, crewing, dispatching and P&I claim processing. We value humanity as well as scientific methods and objective analyses in problem solving

Since 2001, the company has recruited seafarers from major maritime universities and colleges. Currently we have over 200 seafarers. We are also accredited Class A on international and domestic crewing services and crew supply services by the Maritime Bureau of China.

- Training: classroom, computer-based, on-the-job
- Development: promotion from within, regular performance reviews
- Opportunities: shore-based openings for seafarers for land-based career
- Crew activities: promote well-balanced life and non-work interests

We maintained excellent record with major Port State Control authorities including members states of the Tokyo MOU, US Coast Guard and Australia Maritime Safety Authority. 78% of the inspections have found zero-defect and the overall defect rate has been 0.9. This is well above industry average.

We have strategic collaboration with an IT company to co-develop best-in-class shipmanagement ERP system for scientific, efficient and transparent management of ships.

# SHORE BASE

## SHORE 岸基地介绍



春安船舶管理有限公司岸基地团队共19人,其中远洋船舶船长4人,轮机长8人, 其余人员也有着丰富的航海知识和管理经验,能够为船东和船员提供全方位的服务。

The shore base team consists of four captains, eight chief engineers and seven other staff members. They are all experienced and well-versed in maritime knowledge as well as management skills. They are capable of providing excellent services to shipowners and support to crew on board.



建造时间 Year of Built: 2007

船级社 Classification Society: NK

船籍国 Flag State: HK



船籍国 Flag State: HK

船级社 Classification Society: NK







and Hairie.	opinia raion
船型 Type:	General Cargo Vessel
船长 Length Overall:	122.2M
船宽 Breadth:	19.8M
吃水 Draft:	7.2M
总载重量 Deadweight Tonnage:	9105T
吊杆 Cargo Gear:	Crane 40T x 2 (Port Side)
建造时间 Year of Built:	2008
船籍国 Flag State:	HK
船级社 Classification Society:	CCS





船名 Name:	Spring Hummer
船型 Type:	General Cargo Vessel
船长 Length Overall:	109.98M
船宽 Breadth:	20.2M
吃水 Draft:	8.415M
总载重量 Deadweight Tonnage:	9760T
吊杆 Cargo Gear:	Crane 30T x 2 (57T Lift Beam)
建造时间 Year of Built:	1995
船籍国 Flag State:	HK
船级社 Classification Society:	NK



船型 Type: General Cargo Vessel

船长 Length Overall: 112.21M 船宽 Breadth: 19.6M 吃水 Draft: 7.6M

总载重量 Deadweight Tonnage: 8500T

吊杆 Cargo Gear: Crane 50T x 2 (Com100T) 建造时间 Year of Built: 2011

船籍国 Flag State: HK 船级社 Classification Society: CCS



#### 船名 Name: Spring Honor

船型 Type: General Cargo Vessel 船长 Length Overall: 112.21M 船宽 Breadth: 19.0M

吃水 Draft: 7.6M 总载重量 Deadweight Tonnage: 8500T

吊杆 Cargo Gear: Crane 50T x 2 (Com100T)

建造时间 Year of Built: 2012 船籍国 Flag State: HK 船级社 Classification Society: CCS



#### 船名 Name: Spring Nelson

船型 Type: General Cargo Vessel 船长 Length Overall: 112.21M 船宽 Breadth: 19.0M

吃水 Draft: 7.6M

总载重量 Deadweight Tonnage: 8500T

吊杆 Cargo Gear: Crane 50T x 2 (Com100T) 建造时间 Year of Built: 2011 船籍国 Flag State: HK 船级社 Classification Society: CCS





## 船名 Name: Apollo Lynux

船型 Type: General Cargo Vessel

船长 Length Overall: 100.72M 船宽 Breadth: 18.6M 吃水 Draft: 8.361M 总载重量 Deadweight Tonnage: 8818.5T

> 吊杆 Cargo Gear: Crane 20T x 2 Derrick 30TX1 建造时间 Year of Built: 1994

船籍国 Flag State: HK 船级社 Classification Society: NK



## 船名 Name: Freya

船型 Type: General Cargo Vessel

船长 Length Overall: 98.17M 船宽 Breadth: 18.8M 吃水 Draft: 8.714M

总载重量 Deadweight Tonnage: 8876T

吊杆 Cargo Gear: Crane 30T x 2 (Com60T) Derrick 25TX2

建造时间 Year of Built: 1994 船籍国 Flag State: HK 船级社 Classification Society: NK



## 船名 Name: Spring Rosetta

船型 Type: General Cargo Vessel 船长 Length Overall: 100.59M 船宽 Breadth: 18.8M

吃水 Draft: 8.219M

船籍国 Flag State: HK 船级社 Classification Society: CCS

总载重量 Deadweight Tonnage: 8668T 吊杆 Cargo Gear: Crane 30T x 2 (Com60T) Derrick 25TX2 建造时间 Year of Built: 1997



## 船名 Name: Spring Canary

船型 Type: General Cargo Vessel 船长 Length Overall: 108.5M 船宽 Breadth: 20.0M 吃水 Draft: 8.614M 总载重量 Deadweight Tonnage: 10214T 吊杆 Cargo Gear: Crane 40T x 2 (Com80T) Derrick 25T x 2 建造时间 Year of Built: 1995

船籍国 Flag State: HK

船级社 Classification Society: NK



#### 船名 Name: Spring Sapo

船型 Type: General Cargo Vessel 船长 Length Overall: 113.22M 船宽 Breadth: 19.6M 吃水 Draft: 8.619M 总载重量 Deadweight Tonnage: 11308T 吊杆 Cargo Gear: Crane 30T x 2 (Com60T) Derrick 25T x 1 建造时间 Year of Built: 1998 船籍国 Flag State: HK 船级社 Classification Society: NK